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Prijedlog drugog rebalansa riječkoga gradskog proračuna za 2023. godinu, kojim bi se izvorni

proračun povećao za 4,8 posto, nije prihvaćen na sjednici Gradskog vijeća u četvrtak.

Za rebalans je bilo 16 vijećnika: vijećnici SDP-ove koalicije, PGS-a i Možemo!, a protiv je bilo 15

vijećnika, oni iz redova HDZ-a, Mosta, Akcije mladih i Unije Kvarnera te troje nezavisnih - Iva

Rinčić, Maša Magzan i Marin Račić. Za većinu je potrebno 17 glasova.

Obrazlažući prijedlog rebalansa, gradonačelnik Marko Filipović je istaknuo da se njime

povećavaju prihodi i primitci za 8,5 milijuna eura ili 4,8 posto, čime bi proračun iznosio 184,2

milijuna eura.

Razlozi za prijedlog rebalansa su znatan rast prihoda od poreza na dohodak te, na rashodovnoj

strani, u najvećoj mjeri povećanje plaća zaposlenika gradske uprave i proračunskih korisnika,

rekao je i podsjetio da se to odnosi na plaće odgojiteljica u dječjim vrtićima, vatrogasaca Javne

vatrogasne postrojbe Rijeka i zaposlenika Psihijatrijske bolnice Lopača. Povećanja primanja

odgojiteljica i vatrogasaca utvrđena su pregovorima s predstavnicima sindikata, dodao je

gradonačelnik Filipović.

Povećanje rashodovne strane proračuna od 10,2 milijuna kuna uključuje i ulaganja u gradnju i

energetsku obnovu dječjih vrtića, subvenciju poslovanja Autotroleja, uređenje zgrade HNK

Ivana pl.Zajca, gradnju i opremanje broda Galeb i troškove preseljenja izložbe o torpedu sa

sadašnje lokacije na Žabici, rekao je.

Gradonačelnik Filipović prihvatio je amandman PGS-a o povećanju izdvajanja za ranu

intervenciju kod djece te amandmane Možemo! o financiranju obnove igrališta Centra za

autizam i javnog savjetovanja o budućnosti prostora Dječje bolnice na Kantridi. Odbio je pet

amandmana nezavisnih vijećnica Ive Rinčić i Maše Magzan.

HDZ: Upumpavanja novca u gradska poduzeća bez revizije njihova poslovanja

HDZ-ov vijećnik Danijel Imgrund, obrazlažući razloge odbijanja prijedloga rebalansa, ustvrdio je

da se nastavlja politika "upumpavanja novca u gradska poduzeća bez revizije njihova

poslovanja".

Istaknuo je da riječka gradska vlast bez argumenata kritizira Vladu da intervencijama u porezni

sustav šteti gradskim financijama. Raste prihod od poreza na dohodak i jasno je da porezno

rasterećenje građana pozitivno utječe na gospodarsku aktivnost, rekao je.

Robert Salečić iz Unije Kvarnera i Vedran Vivoda iz Akcije mladih su istaknuli da ne prihvaćaju

rebalans jer nisu zadovoljni dinamikom ostvarenja projekata na temelju prihvaćenih

amandmana Unije Kvarnera i Akcije mladih tijekom izglasavanja proračuna za 2023. Ujedno su

se se požalili na nedostatak komunikacije s gradonačelnikom i prekasnu dostavu vijećnicima

prije sjednice opsežnog materijala vezanog uz prijedlog rebalansa.

Nebojša Zelič iz političke platforme Možemo! složio se s njima da je komunikacija s

gradonačelnikom loša, no, dodao je, kao dio konstituirajuće većine, osjećaju odgovornost za
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provedbu nekih projekata te podupiru povećanje plaća. (Hina)
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